
1 (1)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Sven-Erik Bucht (S)

2015/16:169 Kreditgarantier till lantbruket

De statliga kreditgarantierna var en hörnsten i regeringens arbete för att stävja 
mjölkkrisen. Förra veckan meddelade Näringsdepartementet att dessa 
kreditgarantier inte kommer att träda i kraft efter hård kritik från bankerna.

De 500 miljoner kronor som har avsatts i regeringens budgetproposition finns 
alltså tillgängliga för andra satsningar. 

Om landsbygdsministern menar allvar med sina uttalanden om att svenskt 
produktionsjordbruk är en framtidsindustri finns det rimligtvis andra satsningar 
att göra för dessa medel.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga landsbygdsminister Sven-Erik 
Bucht:

Vilka satsningar på svenskt produktionsjordbruk är statsrådet redo att göra för 
de medel som har gjorts tillgängliga då de statliga kreditgarantierna aldrig har 
sjösatts?

………………………………………

Jesper Skalberg Karlsson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2015-10-22
Besvaras senast
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